



Referat af bestyrelsesmødet torsdag den 23. maj 2024 kl. 18.00-22.00

Deltager

Formand, Lars Kilt (LK)

Næstformand, Thomas Pedersen (TP)

Kasserer, Michael Kornvig (MK)

Sekretær, Emil Kjeldsteen (EK) Referent

Bestyrelsesmedlem, Torben Fly (TF)

Suppleant, Michael Holm (MH)

Suppleant, Simon Samuelsson (SS)

Havnefoged, Bjarne Sørensen (BS)

Havnefoged, Henrik Nielsen (HN) Afbud

Referat

1. Bemærkninger til referat fra sidste bestyrelsesmøde
 - a. Der ændres i godkendelsesprocessen for referatet
2. Dato for næste bestyrelsesmøde
 - a. Torsdag d. 27 juni 2024 med delvis deltagelse via. Google Meet
3. Status fra Havnefogeder
 - a. Har alle pladshavere betalt? Er der nogen i restance? I så fald skal der handles - hvordan?
 - i. NH opdaterer en liste og informerer bestyrelsen.
 1. Indeholdende: Restance, Frie Pladser osv.
 - b. Sommerberedskab, sommerferien står for døren. Adskillige bestyrelsesmedlemmer er på sommertogt. Er der brug for back-up/livline til havnefogederne?
 - i. Der er enighed i bestyrelsen, om at BS fortsat frit kan tage kontakt til bestyrelsen under sommerferieperioden.
 - c. Der er blevet etableret flydebro til Skive Water Sport og de 2 ekstra pæle fra Åkanden er blevet fjernet.
 - i. Skive Water Sport skifter selv hammer og laver platou i vandet inderst på broen. Havnefogederne laver skilte til hammeren
 - d. Molehovederne
 - i. Kommunen etablere molehovederne igen (Males af havnefogederne)
 - e. Pælebanker
 - i. Forventet ankomst i løbet af juni (havnefogeden BS koordinere mellem Kommunen og Jette Lys)
 - ii. Pæle er leveret på havnen i uge 20
 - f. Aftale med Værftet om benyttelse af havnens pladser
 - i. MH har været i dialog med Værftet vedr. en aftale om at kunne benytte nogle pladser ved optagning og isætning af både ved problemer med vanddybden i værfts havnen.



1. Der faktureres ultimo hver måned ifølge takstregulativet.
 - ii. Der er dialog i gang med løsningsforslag på tilsandingen omkring udmundingen af Karup å og omkringliggende søareal.
 - g. Affaldssorteringen
 - i. BS har været i dialog med kommunen om der kan etableres en løsning til metal og dåser.
 - h. Hærværk på båd, med defekt brandalarm.
 - i. Rengøring under festival
 - i. Der er bestilt professionel 2 gange om dagen (morgen og aften).
4. Status fra kassereren.
- a. Intet nyt at berette
5. Gennemgang af åbne punkter/opgaver
- a. Nyt havnekontor/mødelokale/servicebygning/depot. Arkitekt Fuglsang har lavet et foreløbigt udkast, som kan rumme i alt 180 m². Skal vi videre med projektet? Økonomi?
 - i. Idé-fasen fortsættes.
 - b. El-stander. Thomas orienterer om køb af el-ladestander med 3 stk. 230v og 1 stk. 400 v udtag
6. Eventuelt.
- a. Vild med vand. Emil og Simon orienterer.
 - b. Lukning af P-plads fra d. 22. maj til d. 6 juni
 - i. Lars undersøger sagen nærmere.
 - c. SF-Pontona
 - i. TF og BS følger op på sagen.
 - d. Gæstesejler - strøm
 - i. Der er ændret i Tallyweb. Så fejl med manglende tilvalg af strøm er elimineret. Det betyder at der som standard er tilføjet 2 kWh strøm ved køb af gæsteleje.
 - e. Bemærkning vedrørende aftale med Hotel Strandtangen vedr. en bådplads i havnen.